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Διεθνείς Αγορές : Κλείσιμο πάνω από τις 23.000 μονάδες για πρώτη φορά 
στην ιστορία για τον Dow Jones στην αμερικανική χρηματιστηριακή αγορά, με 
πρωταγωνίστρια την μετοχή της IBM να "σπάει" τα κοντέρ με άνοδο σχεδόν 9% 
μετά την ανακοίνωση των οικονομικών αποτελεσμάτων του γ΄ τρίμηνου 2017. 

Τα εταιρικά οικονομικά αποτελέσματα που ανακοινώνονται αυτό το διάστημα 
παραμένουν στο επίκεντρο της αμερικανικής αγοράς. 

 Η πιεσμένη αποτίμηση της IBM, η καλή μερισματική απόδοση και το γεγονός ότι 
τα αποτελέσματα ήταν καλύτερα των εκτιμήσεων , προσέλκυσε value investors 
που εδώ και αρκετά τρίμηνα είχαν απομακρυνθεί από τη μετοχή εξαιτίας της 
πτωτικής πορείας των μεγεθών, αλλά και περίπλοκης αναδιάρθρωσης όλου του 
business της εταιρίας.  

 Το ETF των τραπεζών έκλεισε με άνοδο 0,7% καθώς είναι δεδομένο ότι ένα 
περιβάλλον υψηλότερων επιτοκίων ευνοεί τις τράπεζες.  

Το πετρέλαιο κινήθηκε λίγο πάνω από τα $52 με το γεωπολιτικό να συνεχίζει να 
στηρίζει τις τιμές ενώ και στα αμερικανικά αποθέματα πετρελαίου η πτώση ήταν 
υψηλότερη των εκτιμήσεων. 
 

 

 

 

      

Βασικοί Δείκτες Χ.Α. 

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 757,49 -0,57% 

FTSE-LC 25 2002,62 -0,43% 

FTSE - MID CAP 1019,31 -0,16% 

FTSE BANK 608,55 -2,63% 

Μετοχές του FTSE LC-25 με την 

μεγαλύτερη άνοδο / πτώση 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

FOLLI FOLLIE 17,80 +1,77% 

COCA COLA 29,57 +1,62% 

MOTOR OIL 19,46 +1,35% 

EUROBANK 0,728 -4,21% 

ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ 2,53 -3,80% 

ΤΡΑΠΕΖΑ ΑΤΤΙΚΗΣ 0,055 -3,51% 

Μετοχές με τη μεγαλύτερη                    

Αξία Συναλλαγών 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €) 

ALPHA BANK 1,74 5,777 

ΟΤΕ 10,45 5,232 

ΕΘΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ 0,296 4,968 

ΟΠΑΠ 9,28 4,509 

EUROBANK 0,728 3,011 

Βασικές Διεθνείς Χρηματιστηριακές 
Αγορές 

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

DOW JONES 23157,60 +0,70% 

NASDAQ 6624,22 +0,01% 

S&P 2561,26 +0,07% 

DAX 130,43,00 +0,37% 

FTSΕ  100 7542,87 +0,36% 

CAC 40 5383,81 +0,42% 

NIKKΕI 21469,00 +0,50% 

HANG SENG 28449,00 -1,03% 

Ώρα Xώρα  / Γεγονός Πρόβλεψη Προηγούμενο 

11.30 
Βρετανία Βασικές Πωλήσεις Λιανικής (ετήσια) (Sep) 2,4% 2,8% 

15.30 
Βρετανία Βασικές Πωλήσεις Λιανικής (μηνιαία) (Sep) 0,1% 1,0% 

15.30 ΗΠΑ Αρχικές Απαιτήσεις Άνευ Εργασίας  240K 243K 

15.30 
ΗΠΑ Ομοσπονδιακός Δείκτης Βιομηχανίων 

Philadelphia (Oct) 

22,0 23,8 

16.30 
ΗΠΑ Ομιλία μέλους FOMC George  

16.45 
ΗΠΑ Εμπιστοσύνη Καταναλωτή Bloomberg  49,5 

17.30 
ΗΠΑ Αποθήκευση Φυσικού Αερίου  82B 87B 
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Εταιρικές Ανακοινώσεις 
-Για σήμερα 19/10/2017 Τακτική Γενική Συνέλευση πραγματοποιεί η εταιρία Νάκας 

και Έκτακτη Γενική Συνέλευση η εταιρία Quest Συμμετοχών.  

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα 

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

EUR/USD 1,18 0,29 

EUR/GBP 0,8942 0,24 

GOLD SPOT 1283,4 -0,22 

COMEX SILVER 17,02 -0,08 

ICE WTI CRUDE 51,99 0,21 

NATURAL GAS 2,867 -3,21 

US COFEE 124,17 -0,19 

COCOA 1556,00 1,24 

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ALCOA 47,73 -0,08 

APPLE 160,04 -0,27 

ALIBABA 179,84 2,45 

DEUTSCHE BANK 16,92 1,26 

EXXON MOBIL 82,7 -0,33 

FACEBOOK 176,27 0,09 

GOOGLE 992,71 0,05 

GOLDMAN SACHS 242,32 2,64 

N. BANK OF GREECE 0,369 0,00 

NIKE 52,24 0,46 

TWITTER 18,05 -1,23 

Οικονομικό Ημερολόγιο 

 

Σχόλιο Συνεδρίασης Χ.Α.: Στο ίδιο «έργο θεατές» οι επενδυτές στην 

ελληνική χρηματιστηριακή αγορά με το Γενικό Δείκτη να χάνει ποσοστό 0,51% σε 

μια ακόμη άνευρη και με εξαιρετικά περιορισμένο ενδιαφέρον συνεδρίαση με 

χαμηλή συναλλακτική δραστηριότητα. Για μια ακόμη φορά στο επίκεντρο των 

ρευστοποιήσεων βρέθηκαν κυρίως οι μετοχές της Τρ.Πειραιώς και της Eurobank 

με τον τραπεζικό κλάδο να χάνει ποσοστό 2,63%... 

Η ελληνική χρηματιστηριακή αγορά βρίσκεται πλέον σε αναμονή έναρξης της γ΄ 

αξιολόγησης με την επιστροφή των θεσμών να αναμένεται στην Αθήνα την 

επόμενη εβδομάδα, ενώ παράλληλα ο τραπεζικός κλάδος παραμένει στο 

επίκεντρο με κύριο θέμα την διευθέτηση των μη εξυπηρετουμένων δάνειων το 

επόμενο διάστημα. 
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•  Τσίπρας: Οι βασικοί στόχοι της επίσκεψης στις ΗΠΑ επιτεύχθηκαν 
Μεγάλη ικανοποίηση εξέφρασε ο πρωθυπουργός Αλέξης Τσίπρας για τα αποτελέσματα της επίσημης επίσκεψης του στις ΗΠΑ. 

«Το ταξίδι πήγε εξαιρετικά καλά, οι βασικοί στόχοι επιτεύχθηκαν», τόνισε ο Αλέξης Τσίπρας σε δήλωσή του στους έλληνες δημοσιογράφους στο Blair House, για τα 

συμπεράσματα που μεταφέρει στις αποσκευές του αναχωρώντας από την Ουάσιγκτον. 

Ο Αλέξης Τσίπρας σημείωσε ότι οι βασικοί στόχοι επιτεύχθηκαν, τόσο κατά τις επαφές σε θεσμικό πλαίσιο, δηλαδή με τον πρόεδρο Ντόναλντ Τραμπ και τον αντιπρόεδρο 

Μάικ Πενς, όσο και στις επαφές που είχε πέρα από το θεσμικό πλαίσιο - με επιχειρηματίες, επενδυτές, οργανώσεις της ομογένειας. Υπογράμμισε ότι σε όλες τις 

συναντήσεις υπήρξε μια κοινή παραδοχή: «Η Ελλάδα επιστρέφει» ότι βρισκόμαστε σε σημείο καμπής και στροφής που αποδεικνύεται όχι μόνο από τις επιδόσεις της 

οικονομίας αλλά και από τις διαθέσεις που κατέγραψε μεταξύ των επενδυτών απέναντι στη χώρα. 

Ο κ. Τσίπρας επισήμανε ότι του έκανε εντύπωση το γεγονός ότι κυρίως στις επαφές του με επιχειρηματίες, σε αντίθεση με ό,τι συναντούσε σε επαφές που είχε παλιότερα, 

είτε στις ΗΠΑ είτε αλλού, η συζήτηση δεν περιστρεφόταν πλέον στις μεταρρυθμίσεις και στο πότε θα τις υλοποιήσει η Ελλάδα, αλλά από τα χρόνια προβλήματα που 

αντιμετώπιζε η ελληνική οικονομία και η χώρα ακόμα και πριν την περίοδο των μνημονίων, δηλαδή από τα θέματα αντιμετώπισης της γραφειοκρατίας, επιτάχυνσης των 

δικαστικών αποφάσεων, ορθότερης λειτουργίας του κρατικού μηχανισμού. Κάτι που, όπως υπογράμμισε, δείχνει ότι «θεωρείται πια δεδομένο πως σε μεγάλο βαθμό 

έχουν υλοποιηθεί οι μεταρρυθμίσεις και η χώρα βγαίνει από τα προγράμματα στήριξης». 

Στις θεσμικές συναντήσεις, είπε ο Αλέξης Τσίπρας, «υπήρξε η ευρύτατη δυνατή στήριξη και υποστήριξη της Ελλάδας τόσο στις δημόσιες δηλώσεις όσο και στις κατ' ιδίαν 

συζητήσεις». «Ήταν εξαιρετικά υποστηρικτικές οι δηλώσεις του προέδρου (Τραμπ) για την ανάγκη στήριξης, για την έξοδο από την κρίση, για την επιστροφή της Ελλάδας 

και για τις πολύ σημαντικές μεταρρυθμίσεις που έχει κάνει και η προτροπή του προς τους επενδυτές να εμπιστευτούν την ελληνική οικονομία, υπογράμμισε. 

Για τις κατ' ιδίαν συνομιλίες στο πλαίσιο των θεσμικών επαφών που είχε, σημείωσε ότι «οι στόχοι μας επιτεύχθηκαν, όχι μόνο να δώσουμε την εικόνα, αλλά να πάρουμε 

και μια ανταπόκριση σε ό,τι αφορά το αίτημά μας για στήριξη των επενδύσεων στην Ελλάδα, αλλά και σε ό,τι αφορά το αίτημά μας για τη διατήρηση των ισορροπιών στην 

ευαίσθητη περιοχή, σε σχέση με την Τουρκία, και την αναβάθμιση της γεωπολιτικής αξίας και σημασίας της χώρας». 

Ειδικότερα αναφορικά με την συζήτηση για την αναβάθμιση του γεωπολιτικού ρόλου της Ελλάδας και την αναβάθμιση του στόλου των αεροσκαφών, τόνισε πως «πήραμε 

μια διαβεβαίωση πολύ σημαντική, ότι θα έχουμε την καλύτερη δυνατή, ίσως μια από τις συμφωνίες που η Ελλάδα δεν έχει ξαναπετύχει σε επίπεδο κόστους». «Διότι», 

όπως υπογράμμισε, «στην ουσία πάνω από το μισό του κόστους δεν θα καταβληθεί από την ελληνική πλευρά». «Αυτή είναι η συζήτηση, δεν έχουμε καταλήξει», 

σημείωσε, για να συνεχίσει λέγοντας ότι «κι αυτό γίνεται απολύτως αντιληπτό από την αμερικανική πολιτική ηγεσία, ότι δεν είναι ένα οικονομικό ζήτημα, είναι ζήτημα 

ιδιαίτερης γεωπολιτικής σημασίας η διατήρηση των ισορροπιών». 

Ο πρωθυπουργός είπε ακόμη πως θεωρεί σημαντικό ότι η συζήτηση δεν έκλεισε μόνο με αβροφροσύνη εκατέρωθεν αλλά και με μια κοινή ομάδα εργασίας, του Έλληνα 

και του Αμερικανού υπουργού, για να υπάρξει «follow-up» η συνέχιση και η παρακολούθηση όσων συζητήθηκαν και συμφωνήθηκαν και της πορείας υλοποίησης τους. 

«Σημαντικός σταθμός, που επιβεβαιώνει αυτή την εμβάθυνση της συνεργασίας των δυο πλευρών», είναι η επόμενη ΔΕΘ όπου οι ΗΠΑ είναι η τιμώμενη χώρα - μια έκθεση 

με διεθνή ακτινοβολία που έχει αναβαθμιστεί τα τελευταία χρόνια. Η επόμενη έκθεση θα επικεντρωθεί στα θέματα νέων τεχνολογιών και καινοτομίας. Υπ' αυτή την έννοια, 

πρόσθεσε, την ευθύνη για την προσέλκυση του ενδιαφέροντος των ΗΠΑ σε ό,τι αφορά τις επιχειρήσεις, τους επιχειρηματίες -αλλά και πιθανότατα τα πολιτικά πρόσωπα 

που θα έρθουν στα εγκαίνια- από την αμερικανική πλευρά θα την έχει ο Αμερικανός πρέσβης στην Αθήνα και από την ελληνική πλευρά ο υπουργός Ψηφιακής Πολιτικής, 

Νίκος Παππάς. 

«Είμαστε εξαιρετικά ικανοποιημένοι από τα αποτελέσματα τόσο ως προς τα μηνύματα που εκπέμφθηκαν, δηλαδή επικοινωνιακά, αλλά και για την ουσία», κατέληξε ο 

Αλέξης Τσίπρας.Πηγή: ΑΠΕ 

 

•   Ευρωπαϊκές πηγές: «Καμία ενημέρωση για τα F-16 – Θα συζητήσουμε για τις λεπτομέρειες» 
Η συμφωνία για αναβάθμιση των μαχητικών αεροσκαφών F- 16 ύψους 2,4 δισ. που έκανε ο Έλληνας πρωθυπουργός κατά την επίσκεψή του στην Ουάσιγκτον φαίνεται 

να βρήκε τους εκπροσώπους των θεσμών μάλλον ανενημέρωτους. 

Πηγή με γνώση του θέματος είπε στον ΣΚΑΙ ότι «οι δημοσιονομικές λεπτομέρειες θα πρέπει να συζητηθούν όταν υπάρχουν περισσότερες λεπτομέρειες όσον αφορά την 

συμφωνία». Πολλά όμως θα εξαρτηθούν από τους όρους αλλά και το χρονοδιάγραμμα της συμφωνίας ξεκαθαρίζει η ίδια πηγή. 

Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος δήλωσε πως η αποπληρωμή τους θα γίνει σταδιακά στα επόμενα 10 χρόνια ενώ σύμφωνα με τον υπουργό Εθνικής Άμυνας Π. Καμμένο το 

κόστος των 2,4 δισ δεν αφορά μόνο την αναβάθμιση των F-16, η οποία θα κοστίσει 1,1 δισ. Τα υπόλοιπα χρήματα αφορούν σε προγράμματα βοήθειας και 

αντισταθμιστικά. 

Όμως οι λεπτομέρειες θα πρέπει να παρουσιαστούν στους εκπρόσωπους των θερμών καθώς στο μνημόνιο υπάρχουν όρια στα επίπεδα δαπανών συμπεριλαμβανόμενου 

και του αμυντικού τομέα και οι δανειστές στο επόμενο διάστημα θα κληθούν να κρίνουν κατά πόσο η συμφωνία για τα μαχητικά αεροσκάφη βρίσκεται μέσα σε αυτά τα 

όρια.skai.gr 

 

•  Ελληνικό: Το ύψος των... κτιρίων καθυστερεί τις υπογραφές! 
Η απαίτηση του Κεντρικού Αρχαιολογικού Συμβουλίου (ΚΑΣ) για μείωση του ύψους των κτιρίων που σχεδιάζονται στο Ελληνικό «για λόγους προστασίας των 

αρχαιοτήτων και του ιστορικού τοπίου της Αττικής» καθυστερεί την υπογραφή της απόφασης από την υπουργό Πολιτισμού Λυδία Κονιόρδου. Σύμφωνα με πληροφορίες, 

αναζητείται διατύπωση η οποία δεν θα αναιρεί την απόφαση του ΚΑΣ, αλλά ταυτόχρονα θα επιτρέπει και σχετική ευελιξία στους επενδυτές. 

Στο επενδυτικό σχήμα θεωρούν πως η πρόβλεψη για μείωση του ύψους των κτιρίων ανατρέπει ολόκληρο το στρατηγικό σχέδιο (Master Plan) που έχει εκπονηθεί για 

το Ελληνικό. Το Σχέδιο Ολοκληρωμένης Ανάπτυξης (ΣΟΑ) του ακινήτου προβλέπει την κατασκευή κτιρίων με ύψος μέχρι και 200 μέτρα. 

Μάλιστα στο ΣΟΑ περιλαμβάνεται και ειδική έκθεση αιτιολόγησης για τα κτίρια-τοπόσημα, τα οποία, όπως αναφέρεται, είναι «μία πρωτότυπη αρχιτεκτονική λύση, που 

αποβλέπει να καταστήσει την έκταση στο σύνολό της σημείο προορισμού (landmark destination). Με τα ψηλά κτίρια διαμορφώνεται «μία εντελώς νέα και σύγχρονη 

γραμμή ορίζοντα (skyline) για την πόλη της Αθήνας, είναι σε θέση να της προσδώσουν -σε συνδυασμό με άλλα καινοτόμα στοιχεία της ανάπτυξης- τον χαρακτήρα 

διεθνούς τουριστικού προορισμού». 

Στο ΚΑΣ δεν είχαν την ίδια άποψη και ζήτησαν να μειωθεί το ύψος των κτιρίων. Μέχρι να βρεθεί η συμβιβαστική λύση (για την ακρίβεια, η σωστή διατύπωση) δεν 

πρόκειται να υπογραφεί η σχετική απόφαση από την υπουργό Πολιτισμού. Η υπογραφή της κας Κονιόρδου στην απόφαση του ΚΑΣ είναι απαραίτητη, ώστε να 

προχωρήσει η διαδικασία στο επόμενο στάδιο. Να υπογραφεί, πάλι από την υπουργό Πολιτισμού, το ΣΟΑ και η Στρατητική Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 

(ΣΜΠΕ), ώστε στη συνέχεια να αποσταλούν στο Συμβούλιο της Επικρατείας (ΣτΕ) για να εγκριθεί το Προεδρικό Διάταγμα. Η έγκριση του Προεδρικού Διατάγματος από το 

ΣτΕ είναι μία από τις εκκρεμότητες, ώστε να θεωρηθεί «τελειωμένη» η υπόθεση του Ελληνικού και να καταβληθεί η πρώτη δόση του τιμήματος. 

Οι σχεδιαστές του έργου υποστηρίζουν πως τα ψηλά κτίρια που προτείνονται «θα είναι τεχνικά πρωτοπόρα, έτσι ώστε να εισαγάγουν νέες προηγμένες τεχνολογίες σε 

σχέση με την αντισεισμικότητα, το βάρος και τον τρόπο της κατασκευής, το κόστος, εξοικονόμηση ενέργειας, ανακύκλωση ύδατος, συλλογή και διαχωρισμό 

απορριμμάτων κ.λπ.». 

Μεταξύ των κτιρίων που θα έχουν μεγάλο ύψος περιλαμβάνεται το Πολυδύναμο Κέντρο Πολλαπλών Λειτουργιών και Εκδηλώσεων, που προβλέπεται να 

κατασκευαστεί εντός του Μητροπολιτικού Πάρκου «ως σημείο αναφοράς και προσανατολισμού στην -εξαιρετικά μεγάλη- έκταση των 2.000.000 τ.μ. του Πάρκου», το 

κτίριο κατοικιών στην περιοχή της Μαρίνας του Αγίου Κοσμά, το οποίο πρόκειται να σχεδιαστεί από αρχιτέκτονα διεθνούς φήμης που θα επιλεγεί μέσω διεθνούς 

διαγωνισμού, το κτίριο μικτών χρήσεων στον χώρο περιπάτου που γειτνιάζει με οικιστική περιοχή του Κάτω Ελληνικού κοντά στην είσοδο του πάρκου από τη θάλασσα, το 

κτίριο γραφείων & το κτίριο ξενοδοχείου στη Λεωφόρο Βουλιαγμένης και φυσικά το ολοκληρωμένο τουριστικό συγκρότημα, που θα φιλοξενεί και το καζίνο.euro2day.gr 
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